

High Commission
For the Republic of Cameroon
In Canada



Haut-Commissariat
Pour la République du Cameroun
Au Canada

No. **031** /HCO

Ottawa, le **22 DEC. 2022**

COMMUNIQUE

FERMETURE DU HAUT-COMMISSARIAT LE LUNDI 26 DECEMBRE 2022 ET LE LUNDI 02 JANVIER 2023

Il est porté à la connaissance de la communauté camerounaise et de l'ensemble du public qu'en raison des célébrations de la Fête de Noël et du Nouvel An, le fonctionnement du Haut-Commissariat du Cameroun sera modifié ainsi qu'il suit :

- ❖ Fermeture du Haut-Commissariat le lundi 26 décembre 2022 et reprise du service le mardi 27 décembre 2022 à 09 heures ;
- ❖ Fermeture du Haut-Commissariat le lundi 02 janvier 2023 et reprise normale du service le mardi 03 janvier 2023 à 09 heures.

PUBLIC NOTICE

CLOSURE OF THE HIGH COMMISSION ON MONDAY DECEMBER 26, 2022 AND ON MONDAY JANUARY 2ND, 2023

The Cameroonian community and the general public are hereby informed that due to the Christmas and New Year celebrations, the functioning of the High Commission of Cameroon will be modified as follows:

- ❖ Closure of the High Commission on Monday, 26 December 2022 - Service will resume on Tuesday, December 27, 2022 at 09 am;
- ❖ Closure of the High Commission on Monday, January 2nd, 2023 - Service will resume on Tuesday, January 3rd, 2023 at 09 am. -

The Chargé D'Affaires a.i.

Philippe FOU DA TSILLA
First Counsellor